
Referat bestyrelsesmøde 30/1-2020 hos Andreas 
Til stede: Michael, Andreas, Kai, Mette, Lars, (+ Leon til punkt 6) 

1. Status fra Vild med Vilje-udvalget 
- Der sker ikke så meget lige nu grundet årstiden. 
- Svar på søgte midler i næste uge. 
- Der mangler lidt info om projektet, evt. på hjemmesiden. Mette undersøger om en fra 
udvalget kan lave noget tekst og sende til Michael. 
- Mette diskuterer om de nuværende arealer der er udtaget til Vild med Vilje er de rigtige (er 
det for store arealer, for små, og er det de rigtige) og vender tilbage til bestyrelsen. 

2. Status på hjemmesideproblemer 
- John har skaffet nyt password og Michael har opdateret siden. 

3. Græsslåning af fællesarealer 
- Bjarne Emil har meldt ud at han stopper med at klippe græs. Vi har fået en henvendelse fra 
Henrik Nørgaard ang. klipning. Kai vil få et tilbud fra Henrik på dette, evt. kan vores klipper 
indgå i handlen.  
- Kai sender tilbuddet rundt i bestyrelsen. 
- Michael indhenter et yderligere tilbud hjem og sender rundt. 
- Evt. beslutning kan tages på mail. 

4. Forberedelse af generalforsamling  
a. Fastlæggelse af dato  

- Torsdag 12/3-20 kl. 19.30 på Rebildhus 
- Kai booker ved Rebildhus 
 

b. Bjarne Emil og Kai er på valg, modtager de genvalg? 
- Bjarne Emil modtager ikke genvalg 
- Kai modtager genvalg 
 

c. Indkaldelse og omdeling 
- Michael sender til Andreas der printer og deler rundt 
- Andreas laver opslag på Facebook 

5. Regnskab for 2019 og budget for 2020 
- Kai fremlægger regnskab for 2019 og budget for 2020. Året har givet et overskud på ca. 
DKK 14.000,-  
- Budget fremlægges og opdateres når der tages beslutning om græsklipning. 

6. Henvendelse fra Leon Sebbelin ang. kommunens planer om at igangsætte byggeri med 
FN’s 17 verdensmål på Knuds gård.  
 
Leon fortæller om projektet: 
- Et element i FNs 17 verdensmål er at fremme sociale aktiviteter. I Klima Rebild indbydes 
investorer og andre ang. et verdensmålsbyggeri på Knuds gård. 
- Den grønne trekant nord for Knuds gård er ikke tænkt som en del af projektet 
- Der må bygges i 2 etager 8,5 m  
- 30% bebyggelsesprocent på grunden 



7. Evt. 
- Fjerne træer i læbælte mod øst og syd. Mette kontakter Jens om bestilling af at få fjernet 
alle de store træer langs stien mod øst samt udtynding af store træer i resten af læbæltet 
mod øst og syd 
- Manglende lys mellem runder 2 og 3, tages op på næste møde. 

 


